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2016年03月06日 - 主日講章 
 

Be Transformed Part 3 – 生命改變第三部分 
Transformed Love –改變的愛 
 
Romans 12:9-18 “Let love be without hypocrisy. Abhor what is evil. Cling to what is good. 10Be 
kindly affectionate to one another with brotherly love, in honor giving preference to one another; 
11not lagging in diligence, fervent in spirit, serving the Lord; 12rejoicing in hope, patient in 
tribulation, continuing steadfastly in prayer; 13distributing to the needs of the saints, given to 
hospitality. 14Bless those who persecute you; bless and do not curse. 15Rejoice with those who 
rejoice, and weep with those who weep. 16Be of the same mind toward one another. Do not set your 
mind on high things, but associate with the humble. Do not be wise in your own opinion. 17Repay 
no one evil for evil. Have regard for good things in the sight of all men. 18If it is possible, as much 

as depends on you, live peaceably with all men.” Romans 12:9~18 (羅馬書 12章 9~18節) 

9 愛人不可虛假；惡要厭惡，善要親近。10 愛弟兄，要彼此親熱；恭敬人，要彼此推讓。11 

殷勤不可懶惰；要心裡火熱，常常服侍主。12 在指望中要喜樂，在患難中要忍耐，禱告要恆

切。13 聖徒缺乏要幫補，客要一味地款待。14 逼迫你們的，要給他們祝福；只要祝福，不

可咒詛。15 與喜樂的人要同樂，與哀哭的人要同哭。16 要彼此同心；不要志氣高大，倒要

俯就卑微的人 a；不要自以為聰明。17 不要以惡報惡。眾人以為美的事，要留心去做。18 若

是能行，總要盡力與眾人和睦。 

 
The Language of Love: 愛的語言 

‘Sincere’ not ‘Hypocrites’, ‘Agape’ Love-真摯, 不表里不一/不假仁假義,至高的愛 (無私,犧牲奉

獻,無條件的愛) 

John 3:16 (約翰福音 3章 16節)「神愛世人，甚至將他的獨生子賜給他們，叫一切信他的不致

滅亡，反得永生。 

Romans 5:8 (羅馬書 5章 8節)唯有基督在我們還做罪人的時候為我們死，神的愛就在此向我

們顯明了。 

Romans 8:38~39 (羅馬書 8章 38~39節)絕對沒有任何東西，可以將我們在主基督耶穌與神的

愛分開 

 

The Character of Sincere Christian Love-虔誠基督徒愛的特點 

1. Sincere Love Seeks What is SINCERELY BEST for the Other Person 真摯的愛是為他人尋

求屬靈上最好的(事物) 



International Bapist Church 國際浸信教會        2 

 
 

2. Sincere Love DOESN’T GIVE UP , No Matter What Comes Along真摯的愛是不會為其他

任何事情而有所放棄. 
 

3. Sincere Love IS PRACTICAL真摯的愛是實用的(1 John 3:17, Romans 12:16)  

1 John 3:17 (約翰一書 3章 17節)  凡有世上財物的，看見弟兄窮乏，卻塞住憐恤的心，神的

愛怎能存在他裡面呢？ 

Romans 12: 16(羅馬書 12章 16節)要彼此同心；不要志氣高大，倒要俯就卑微的人 a；不要

自以為聰明。 

 
John 13:34-35 “A new commandment I give to you, that you love one another; as I have loved you, 
that you also love one another. 35 By this all will know that you are My disciples, if you have love 

for one another.” John 13:34~35 (約翰福音 13章 34~35節)34 我賜給你們一條新命令，乃是叫

你們彼此相愛，我怎樣愛你們，你們也要怎樣相愛。35 你們若有彼此相愛的心，眾人因此就

認出你們是我的門徒了。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


